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OR-RM.0002.7.8.2025 

Protokół Nr XVII/25 

z obrad XVII sesji 

Rady Miejskiej w Koronowie 

 

XVII Sesja Rady Miejskiej w Koronowie w dniu 24 czerwca 2025 r. 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Koronowie, ul. Farna 24, sala konferencyjna. 

Obrady rozpoczęto 2025-06-24 o godzinie 12:00, a zakończono o godzinie 17:49 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. Nieobecny Radny: Wojciech Orliński. 

Radni Krzysztof Meyze oraz Olech Raddatz opuścili obrady w trakcie ich trwania. Radny Maciej 

Szlagowski przybył na obrady w trakcie ich trwania. 

Radni Rady Miejskiej w Koronowie: 

1. Adam Brona 

2. Danuta Czarnotta 

3. Stanisław Gliszczyński 

4. Tomasz Gordon 

5. Krzysztof Gradek 

6. Bogusław Guziński 

7. Mirosława Holka 

8. Iwona Madziąg 

9. Krzysztof Meyze 

10. Elżbieta Mojzesowicz 

11. Wojciech Orliński 

12. Tomasz Piasecki 

13. Mirosława Pietryga 

14. Olech Raddatz 

15. Agnieszka Radwan 

16. Ewa Semrau 

17. Wojciech Skoczek 

18. Tomasz Skotnicki 

19. Maciej Szlagowski 

20. Ewa Szymańska 

21. Mariusz Weleziński 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl        2 

1. Otwarcie obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Obrady XVII Sesji Rady Miejskiej w Koronowie otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Koronowie Pani Mirosława Pietryga. Przewodnicząca poinformowała zebranych, że obrady 

sesji Rady Miejskiej w Koronowie są transmitowane i utrwalone za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja na żywo oraz nagrania z sesji dostępne są w Biuletynie 

Informacji Publicznej Gminy Koronowo. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

 

Na podstawie listy obecności oraz zaznaczenia obecności w programie e-Sesja Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Koronowie Pani Mirosława Pietryga stwierdziła prawomocność XVII Sesji Rady 

Miejskiej w Koronowie. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Mirosława Pietryga poinformowała, że w dniu 

17.06.2025 r. wpłynął wniosek Burmistrza Koronowa o wprowadzenie dodatkowych punktów  

do porządku obrad sesji:  

1) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi 

wniesionej do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego między ulicą Zbożową a ulicą Przemysłową  

w Koronowie, gm. Koronowo – dotyczy uwagi nr rejestru 14239/25; 

2) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego między ulicą Zbożową a ulicą Przemysłową  

w Koronowie, gm. Koronowo; 

3) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania wykazu lasów wnioskowanych 

do uznania za lasy ochronne, położonych na terenie Gminy Koronowo, pozostających  

w zarządzie Nadleśnictwa Zamrzenica. 

 

Powyższe punkty otrzymały kolejno numerację 24a, 24b oraz 24c. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Mirosława Pietryga poinformowała, że do 

Rady Miejskiej wpłynął wniosek o ponowne zwołanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Koronowie, ze względu na nieobecność w posiedzeniu wnioskodawczyni, która 

wniosła skargę na działalność Burmistrza Koronowa. Nieobecność spowodowana była 

nieskutecznością doręczenia zawiadomienia o terminie posiedzenia. W związku z powyższym 

punkt 22 tj. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działalność Burmistrza Koronowa, 

zostaje wycofany  z porządku obrad. Punkt ten zostanie rozpatrzony na sesji odbywającej się w 

sierpniu br.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski wniósł o zdjęcie z porządku obrad 

punktu 17 oraz punktu 18 o identycznym brzmieniu tj. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Nieobecni Radni: Wojciech Orliński, Maciej Szlagowski 

 

W związku z wynikami głosowania porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad sesji. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej. 

5. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych interpelacjach  

i zapytaniach. 

6. Informacja: Punktu Informacji Turystycznej, Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji 

oraz Komisariatu Policji w Koronowie o przygotowaniach Gminy Koronowo do sezonu 

turystycznego oraz wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. 

7. Rozpatrzenie raportu Burmistrza Koronowa o stanie Gminy Koronowo za rok 2024: 

 a) debata, 

 b) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Koronowa wotum 

zaufania. 

8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Koronowo za 2024 rok wraz  

z informacją o stanie mienia komunalnego: 

 a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Koronowo za 2024 rok, 
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 b) informacja Burmistrza Koronowa dotycząca wykonania zadań w 2024 r., 

 c) przedstawienie sprawozdania finansowego za 2024 r., 

 d) przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Koronowa sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Gminy Koronowo za 2024 rok wraz z informacją o stanie mienia gminy, 

 e) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie o wykonaniu budżetu 

Gminy Koronowo za 2024 rok, 

 f) dyskusja. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Koronowo za 2024 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Koronowa 

za 2024 rok: 

 a) przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie 

wniosku o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Koronowa za 2024 rok, 

 b) przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w sprawie opinii  

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie udzielenia absolutorium 

dla Burmistrza Koronowa za 2024 rok, 

 c) dyskusja, 

 d) podjęcie uchwały. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo na lata 2025 – 2037. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na 2025 rok. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie za 2024 rok. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego 

prawa rzeczowego- służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących działki ewidencyjne 

położone w Gminie Koronowo. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę 

Koronowo nieruchomości gruntowej - działki o numerze ewidencyjnym 128/38 położonej  

w Koronowie. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.  

(Punkt zdjęto z porządku obrad.) 
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18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.  

(Punkt zdjęto z porządku obrad.) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami  

w związku zamiarem zmiany granic gminy polegającej na zmniejszeniu obszaru Gminy Koronowo, 

w tym sołectwa Stary Jasiniec, a tym samym zwiększenia obszaru Gminy Dobrcz, sołectwa 

Stronno. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykazu gruntów stanowiących gminny zasób 

nieruchomości przeznaczonych do wydzierżawienia w II półroczu 2025 roku. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Koronowa. (Punkt zdjęto z porządku obrad.) 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania Medalu „ZA ZASŁUGI DLA ZIEMI 

KORONOWSKIEJ”. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Miejskiej  

w Koronowie do Europejskiego Korpusu Radnych Gmin i Powiatów Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego. 

24a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi 

wniesionej do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego między ulicą Zbożową a ulicą Przemysłową w Koronowie, gm. Koronowo - dotyczy 

uwagi nr rejestru 14239/25. (Wniosek Burmistrza Koronowa z dnia 17.06.2025 r.) 

24b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego miedzy ulicą Zbożową a ulicą Przemysłową w Koronowie, 

gm. Koronowo. (Wniosek Burmistrza Koronowa z dnia 17.06.2025 r.) 

24c. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania wykazu lasów wnioskowanych  

do uznania za lasy ochronne, położonych na terenie Gminy Koronowo, pozostających w zarządzie 

Nadleśnictwa Zamrzenica. (Wniosek Burmistrza Koronowa z dnia 17.06.2025 r.) 

25. Wolne wnioski i informacje. 

26. Zamknięcie obrad XVII sesji. 
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4. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Mirosława Pietryga poinformowała,  

że sprawozdanie zostało zamieszczone na portalu e-Sesja. 

Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej stanowi załącznik nr 2  

do niniejszego protokołu. 

5. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych interpelacjach  

i zapytaniach. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Mirosława Pietryga poinformowała,  

że w okresie międzysesyjnym radni złożyli trzy zapytania. 

Odpowiedzi na zapytania zostały udzielone w terminie ustawowym.  

Udzielono także odpowiedzi na jedno zapytanie z poprzedniego okresu międzysesyjnego. 

Treść zapytań i odpowiedzi zamieszczono w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Koronowo. 

Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych interpelacjach  

i zapytaniach stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

6. Informacja: Punktu Informacji Turystycznej, Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji 

oraz Komisariatu Policji w Koronowie o przygotowaniach Gminy Koronowo do sezonu 

turystycznego oraz wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Mirosława Pietryga poinformowała, że treść 

obydwu informacji zamieszczono na portalu e-Sesja. 

 

Informacja Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji (w tym Punktu Informacji 

Turystycznej) o przygotowaniu Gminy Koronowo do sezonu turystycznego 2025 rok stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Informacja Komisariatu Policji w Koronowie o przygotowaniach Gminy Koronowo do sezonu 

turystycznego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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7. Rozpatrzenie raportu Burmistrza Koronowa o stanie Gminy Koronowo za rok 2024: 

 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski wraz z Zastępcą Burmistrza Koronowa Panem 

Sławomirem Marszelskim oraz Zastępcą Burmistrza Koronowa Panem Krzysztofem Zająkałą 

przedstawili raport o stanie Gminy Koronowo za rok 2024. 

 a) debata 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Mirosława Pietryga poinformowała, że do dnia 

23.06.2025 r. nie wpłynął żaden wniosek od mieszkańców Gminy Koronowo o udział w debacie 

na temat raportu o stanie Gminy Koronowo za rok 2024. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Pan Bogusław Guziński zwrócił uwagę  

na konieczność zwiększenia wydatków na Ochotnicze Straże Pożarne w przyszłorocznym planie 

budżetu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Gordon poprosił o informację  

na temat gatunków upraw i ich  ilości na terenie Gminy Koronowo. Informację  

o miejscu umieszczenia szczegółowych danych na podjęty przez radnego temat udzielił Zastępca 

Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Gordon zwrócił  także uwagę  

na problemy dotykające rolników w tym tegoroczne przymrozki. 

 

Radna Rady Miejskiej w Koronowie Pani Elżbieta Mojzesowicz wspomniała o  roli obszarów 

wiejskich w Gminie Koronowo, zwróciła również uwagę na brak wykazania w raporcie tendencji 

dot. produkcji rolnej i zwierzęcej na terenie gminy. Poruszyła także problem niewykazania ilości  

i odniesienia procentowego dot. wykonanych dróg. Podkreśliła, że wykazano dochód 

przypadający na mieszkańca gminy, bez podziału na mieszkańca terenu wiejskiego i miasta. 

Radna  zauważyła, że w raporcie brak wzmianki o działających na wsi klubach sportowych,  

a także brak informacji o organizowanych wydarzeniach na terenach wiejskich w gminie. 

 

 b) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Koronowa wotum 

zaufania 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Pan Bogusław Guziński odczytał projekt 

uchwały. 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl        8 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Koronowa wotum zaufania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Nieobecni Radni: Wojciech Orliński, Maciej Szlagowski 

 

Rada Miejska w Koronowie podjęła Uchwałę Nr XVII/159/25 w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Koronowa wotum zaufania. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Mirosława Pietryga zarządziła 10 min przerwy. 

 

8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Koronowo za 2024 rok wraz  

z informacją o stanie mienia komunalnego: 

 

 a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Koronowo za 2024 rok 

 

Kierownik Wydziału Finansowo-Budżetowego Urzędu Miejskiego w Koronowie Pani Barbara 

Januszewska przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Koronowo za 2024 rok. 

 

 b) informacja Burmistrza Koronowa dotycząca wykonania zadań w 2024 r. 

 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski przedstawił informację dotyczącą wykonania zadań 

w 2024 roku. Wyświetlono prezentację obejmującą wszystkie kluczowe obszary działalności. 

 

 c) przedstawienie sprawozdania finansowego za 2024 r. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału Finansowo-Budżetowego Urzędu Miejskiego w Koronowie Pani 

Halina Dyrcz  przedstawiła sprawozdanie finansowe za 2024 rok. 

 

 d) przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Koronowa sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Gminy Koronowo za 2024 rok wraz z informacją o stanie mienia gminy. 
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Uchwałę Nr 22/S/2025 Składu Orzekającego Nr 3 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy 

z dnia 16 kwietnia 2025 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza 

Koronowa sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2024 r. wraz z  informacją o stanie 

mienia przedstawiła Inspektor Wydziału Finansowo-Budżetowego w Koronowie Pani Dominika 

Rybarczyk. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 e) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie o wykonaniu budżetu 

Gminy Koronowo za 2024 rok. 

 

Opinię z 13 maja 2025 r. Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie o wykonaniu budżetu 

Gminy Koronowo za 2024 rok przedstawiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Koronowie Pani Ewa Szymańska 

Opinia stanowi załącznik nr 7 niniejszego protokołu. 

 

 f) dyskusja 

 

Przeprowadzono dyskusję na temat realizacji inwestycji, w której udział wzięli: 
- Radny Rady Miejskiej w Koronowie Pan Wojciech Skoczek, 
- Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski, 
- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Pan Bogusław Guziński. 
 
Głos w sprawie absolutorium zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

w Koronowie Pan Tomasz Gordon. 

Głos w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu zabrał Zastępca Burmistrza Koronowa Pan 

Sławomir Marszelski. Do wypowiedzi Zastępcy Burmistrza Koronowa odniósł się 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Pan Bogusław Guziński. 

Radny Rady Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki zabrał głos w sprawie organizacji Biegu 

Mikrutów,  raportu o stanie Gminy Koronowo za rok 2024 oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu. Do wypowiedzi Radnego odniósł się Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski. 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Koronowo za 2024 rok. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

nieodczytywania projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Koronowo za 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Maciej Szlagowski 

 

W wyniku głosowania projekt uchwały nie został odczytany w całości. 

Inspektor Wydziału Finansowo-Budżetowego Pani Dominika Rybarczyk przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Koronowo za 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Maciej Szlagowski 

 

Rada Miejska w Koronowie podjęła Uchwałę Nr XVII/160/25 w sprawie rozpatrzenia  

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Koronowo za 2024 rok. 
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Koronowa 

za 2024 rok: 

 

 a) przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie 

wniosku o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Koronowa za 2024 rok 

 

Stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 13 maja 2025 r. w sprawie 

wniosku o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Koronowa za 2024 rok  przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Ewa Szymańska. 

Stanowisko Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 8 niniejszego protokołu. 

 b) przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w sprawie opinii  

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie udzielenia absolutorium 

dla Burmistrza Koronowa za 2024 rok 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Pan Bogusław Guziński przedstawił Uchwałę 

Nr 13/Kr/2025 Składu Orzekającego Nr 3 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 

14 maja 2025 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie  

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Koronowa z wykonania budżetu za 2024 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 niniejszego protokołu. 

 c) dyskusja 

 

Głos zabrał Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski.  

 d) podjęcie uchwały. 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie projektu uchwały. 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu Radnych 16 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw”  

i 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr XVII/161/25  w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Koronowa za 2024 rok. 

Nieobecni radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Maciej Szlagowski. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Pan Bogusław Guziński odczytał uchwałę  

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Koronowa za 2024 rok.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Mirosława Pietryga ogłosiła 10 minut przerwy. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo na lata 2025 – 2037. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

nieodczytywania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo na lata 2025 – 2037. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz. 

 

W wyniku głosowania projekt uchwały nie został odczytany w całości. 

Kierownik Wydziału Finansowo-Budżetowego Pani Barbara Januszewska przedstawiła projekt 

uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo na lata 2025 – 2037. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

Rada Miejska w Koronowie podjęła Uchwałę Nr XVII/162/25 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo na lata 2025-2037. 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na 2025 rok. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

nieodczytywania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na 2025 rok. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

W wyniku głosowania projekt uchwały nie został odczytany w całości. 

Kierownik Wydziału Finansowo-Budżetowego Pani Barbara Januszewska przedstawiła projekt 

uchwały. 

Radna Rady Miejskiej w Koronowie Pani Iwona Madziąg zadała pytanie dotyczące zwiększenia 

środków z przeznaczeniem na utrzymanie zieleni. W związku z pytaniem przeprowadzono 

dyskusję, w której udział wzięli: 

- Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta, 

- Radna Rady Miejskiej w Koronowie Pani Iwona Madziąg, 

- Radca Prawny Pan Marcin Will. 

 

Radna Rady Miejskiej w Koronowie Pani Ewa Szymańska zabrała głos w sprawie  

termomodernizacji budynków świetlic wiejskich w Osieku i Skarbiewie.  

 

Radny Rady Miejskiej w Koronowie Pan Krzysztof Gradek odniósł się do wypowiedzi Radcy 

Prawnego Pana Marcina Willa w sprawie dotyczącej utrzymania zieleni w roku ubiegłym  

i związanego z tym procesu sądowego. W związku z pytaniem przeprowadzono dyskusję,  

w której udział wzięli:  

- Radca Prawny Pan Marcin Will, 

- Radny Rady Miejskiej w Koronowie Pan Krzysztof Gradek, 

- Radny Rady Miejskiej w Koronowie Pan Stanisław Gliszczyński. 

 

Radny Rady Miejskiej w Koronowie Pan Stanisław Gliszczyński zadał pytanie dotyczące 

przedsiębiorstwa świadczącego usługi utrzymania zieleni w roku bieżącym, na które odpowiedzi 

udzieliła Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta. 

 

Radna Rady Miejskiej w Koronowie Pani Iwona Madziąg zadała pytanie dotyczące ujęcia  

w  budżecie ewentualnych kosztów procesowych i odsetek w związku z postępowaniem 

sądowym dotyczącym utrzymania zieleni. W związku z pytaniem przeprowadzono dyskusję,  

w której udział wzięli: 

- Radca Prawny Pan Marcin Will, 

- Skarbnik Gminy Pan Marcin Kłodziński, 
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- Radny Rady Miejskiej w Koronowie Pan Stanisław Gliszczyński, 

- Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Mirosława Pietryga. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na 2025 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

Rada Miejska w Koronowie podjęła Uchwałę Nr XVII/163/25 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na 2025 rok. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie za 2024 rok. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

nieodczytywania projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie za 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

W wyniku głosowania projekt uchwały nie został odczytany w całości. 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie Pani Dorota 

Maciejewska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Radny Rady Miejskiej w Koronowie Pan Krzysztof Gradek zadał pytanie dotyczące uzupełniania  

braków kadrowych w placówce w tym zatrudnienia personelu na nocną i świąteczną opiekę, na 

które odpowiedzi udzieliła Dyrektor SPZOZ w Koronowie Pani Dorota Maciejewska. 
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Radny Rady Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Piasecki zadał pytanie dotyczące zysków i ich 

przeznaczenia przez SPZOZ w Koronowie, na które odpowiedzi udzieliła Dyrektor SPZOZ  

w Koronowie Pani Dorota Maciejewska. 

 

Radny Rady Miejskiej w Koronowie Pan Krzysztof Gradek zadał pytanie dotyczące 

przyszłorocznych planów w związku z prognozowanym niskim zyskiem, na które odpowiedzi 

udzieliła Dyrektor SPZOZ w Koronowie Pani Dorota Maciejewska. 

 

Radny Rady Miejskiej w Koronowie Pan Stanisław Gliszczyński zadał pytanie dotyczące 

zatrudnienia personelu na nocną i świąteczną opiekę, na które odpowiedzi udzieliła Dyrektor 

SPZOZ w Koronowie Pani Dorota Maciejewska. 

 

Radny Rady Miejskiej w Koronowie Pan Stanisław Gliszczyński zapytał, czy na sali znajduje się 

gaśnica, na co otrzymał odpowiedź twierdzącą. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie za 2024 rok. 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

Rada Miejska w Koronowie podjęła Uchwałę Nr XVII/164/25 w sprawie zatwierdzenia 

rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Koronowie za 2024 rok. 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

nieodczytywania projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

W wyniku głosowania projekt uchwały nie został odczytany w całości. 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie Pani Dorota 

Maciejewska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

Rada Miejska w Koronowie podjęła Uchwałę Nr XVII/165/25 w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Koronowie. 

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego 

prawa rzeczowego- służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących działki ewidencyjne 

położone w Gminie Koronowo. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

nieodczytywania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego 

prawa rzeczowego- służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących działki ewidencyjne 

położone w Gminie Koronowo. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 
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W wyniku głosowania projekt uchwały nie został odczytany w całości. 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego 

prawa rzeczowego- służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących działki ewidencyjne 

położone w Gminie Koronowo. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

Rada Miejska w Koronowie podjęła Uchwałę Nr XVII/166/25 w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie ograniczonego prawa rzeczowego- służebności przesyłu na nieruchomościach 

stanowiących działki ewidencyjne położone w Gminie Koronowo. 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę 

Koronowo nieruchomości gruntowej - działki o numerze ewidencyjnym 128/38 położonej  

w Koronowie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

nieodczytywania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę 

Koronowo nieruchomości gruntowej - działki o numerze ewidencyjnym 128/38 położonej  

w Koronowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

W wyniku głosowania projekt uchwały nie został odczytany w całości. 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę 

Koronowo nieruchomości gruntowej - działki o numerze ewidencyjnym 128/38 położonej  

w Koronowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

Rada Miejska w Koronowie podjęła Uchwałę Nr XVII/167/25 w sprawie wyrażenia zgody  

na odpłatne nabycie przez Gminę Koronowo nieruchomości gruntowej - działki o numerze 

ewidencyjnym 128/38 położonej w Koronowie. 

 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych (punkt 

zdjęto z porządku obrad). 

 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych (punkt 

zdjęto z porządku obrad). 

 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami  

w związku zamiarem zmiany granic gminy polegającej na zmniejszeniu obszaru Gminy Koronowo, 

w tym sołectwa Stary Jasiniec, a tym samym zwiększenia obszaru Gminy Dobrcz, sołectwa 

Stronno. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

nieodczytywania projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami  

w związku zamiarem zmiany granic gminy polegającej na zmniejszeniu obszaru Gminy Koronowo, 

w tym sołectwa Stary Jasiniec, a tym samym zwiększenia obszaru Gminy Dobrcz, sołectwa 

Stronno. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 
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W wyniku głosowania projekt uchwały nie został odczytany w całości. 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Radny Rady Miejskiej w Koronowie Pan Wojciech Skoczek zadał pytanie w sprawie projektu 

drogi, w ramach którego podjęto wcześniej współpracę z Gminą Dobrcz. W związku z pytaniem 

przeprowadzono dyskusję, w której udział wzięli: 

- Kierownik Wydziału Inwestycji i Remontów Pani Justyna Drawska, 

- Radny Rady Miejskiej w Koronowie Pan Wojciech Skoczek, 

- Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski, 

- Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta. 

 

Radna Rady Miejskiej w Koronowie Pani Elżbieta Mojzesowicz zadała pytanie w sprawie pokrycia 

ewentualnych kosztów związanych ze zmianą granicy gminy, odpowiedzi udzielił 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Pan Bogusław Guziński oraz Kierownik 

Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta. 

 

Radny Rady Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki wyjaśnił kwestię dotyczącą projektu 

drogi oraz ustalenia przebiegu granicy międzygminnej omawianej na Komisji  Przestrzegania 

Prawa, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej z Wójtem Gminy Dobrcz. Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Koronowie Pani Mirosława Pietryga poinformowała, że przedstawiciele Gminy 

Dobrcz byli obecni na sali, natomiast musieli opuścić obrady z uwagi na odbywającą się w tym 

samym terminie sesje w ich gminie.  Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski odniósł się  

do słów Zastępcy Burmistrza Koronowa Pana Sławomira Marszelskiego, zapewniając,  

że dokumentację i pozwolenie na budowę można przepisać.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Mirosława Pietryga przypomniała,  

że omawiany projekt uchwały dotyczy konsultacji z mieszkańcami Gminy Koronowo, do czego 

odniósł się również Radny Rady Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Piasecki. 

 

Radny Rady Miejskiej w Koronowie Stanisław Gliszczyński odniósł się do wcześniejszego 

porozumienia z Gminą Dobrcz w omawianej kwestii.  

  

Radna Rady Miejskiej w Koronowie Pani Elżbieta Mojzesowicz zwróciła uwagę na konieczność 

dokładnego wyjaśnienia mieszańcom tematu konsultacji przed ich przeprowadzeniem. 
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Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami w związku 

zamiarem zmiany granic gminy polegającej na zmniejszeniu obszaru Gminy Koronowo, w tym 

sołectwa Stary Jasiniec, a tym samym zwiększenia obszaru Gminy Dobrcz, sołectwa Stronno. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

Rada Miejska w Koronowie podjęła Uchwałę Nr XVII/168/25 w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji z mieszkańcami w związku z zamiarem zmiany granic Gminy polegającej  

na zmniejszeniu obszaru Gminy Koronowo, w tym sołectwa Stary Jasiniec, a tym samym 

zwiększenia obszaru Gminy Dobrcz, sołectwa Stronno. 

 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykazu gruntów stanowiących gminny zasób 

nieruchomości przeznaczonych do wydzierżawienia w II półroczu 2025 roku. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

nieodczytywania projektu uchwały w sprawie wykazu gruntów stanowiących gminny zasób 

nieruchomości przeznaczonych do wydzierżawienia w II półroczu 2025 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

W wyniku głosowania projekt uchwały nie został odczytany w całości. 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wykazu gruntów stanowiących gminny zasób 

nieruchomości przeznaczonych do wydzierżawienia w II półroczu 2025 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Nieobecni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

Rada Miejska w Koronowie podjęła Uchwałę Nr XVII/169/25 w sprawie wykazu gruntów 

stanowiących gminny zasób nieruchomości przeznaczonych do wydzierżawienia w II półroczu 

2025 roku. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Głosowano wniosek w sprawie:  

nieodczytywania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

W wyniku głosowania projekt uchwały nie został odczytany w całości. 

Kierownik Wydziału Gospodarowania Odpadami Pani Angelika Walat przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

Rada Miejska w Koronowie podjęła Uchwałę Nr XVII/170/25 zmieniającą uchwałę w sprawie 

określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Koronowa (punkt zdjęto z porządku obrad). 
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23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania Medalu „ZA ZASŁUGI DLA ZIEMI 

KORONOWSKIEJ”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Pan Bogusław Guziński odczytał projekt 

uchwały. 

 

Radny Rady Miejskiej w Koronowie Pan Stanisław Gliszczyński złożył wniosek o poprawę błędu  

w projekcie uchwały, w nazwisku odznaczanej Pani Doktor. 

 

Inspektor Wydziału Informatyki i Organizacji Pani Magdalena Wanda-Joras poinformowała, że 

projekt zostanie poprawiony. Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Mirosława 

Pietryga ogłosiła 5 min przerwy. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia poprawki w projekcie uchwały w sprawie przyznania Medalu „ZA ZASŁUGI DLA 

ZIEMI KORONOWSKIEJ”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

Jednogłośnie 18 „za” przegłosowano wniosek Radnego Rady Miejskiej w Koronowie Pana 

Stanisława Gliszczyńskiego. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyznania Medalu „ZA ZASŁUGI DLA ZIEMI 

KORONOWSKIEJ”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

Rada Miejska w Koronowie podjęła Uchwałę Nr XVII/171/25 w sprawie przyznania Medalu 

„ZA ZASŁUGI DLA ZIEMI KORONOWSKIEJ”. 
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24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Miejskiej w 

Koronowie do Europejskiego Korpusu Radnych Gmin i Powiatów Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego. 

 

Radny Rady Miejskiej w Koronowie Pan Stanisław Gliszczyński zgłosił kandydaturę Radnego 

Tomasza Skotnickiego jako przedstawiciela Rady Miejskiej w Koronowie do Europejskiego 

Korpusu Radnych Gmin i Powiatów Województwa Kujawsko-Pomorskiego. 

 

Radny Rady Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Mirosława Pietryga odczytała projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Miejskiej w Koronowie 

do Europejskiego Korpusu Radnych Gmin i Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

Rada Miejska w Koronowie podjęła Uchwałę Nr XVII/172/25 w sprawie wyboru 

przedstawiciela Rady Miejskiej w Koronowie do Europejskiego Korpusu Radnych Gmin 

i Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego. 

 

24 a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi 

wniesionej do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego między ulicą Zbożową a ulicą Przemysłową w Koronowie, gm. Koronowo - dotyczy 

uwagi nr rejestru 14239/25. (Wniosek Burmistrza Koronowa z dnia 17.06.2025 r.) 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

nieodczytywania projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi 

wniesionej do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego między ulicą Zbożową a ulicą Przemysłową w Koronowie, gm. Koronowo - dotyczy 

uwagi nr rejestru 14239/25. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

W wyniku głosowania projekt uchwały nie został odczytany w całości. 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Pani Małgorzata Zwierzyńska przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi 

wniesionej do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego między ulicą Zbożową a ulicą Przemysłową w Koronowie, gm. Koronowo - dotyczy 

uwagi nr rejestru 14239/25. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

Rada Miejska w Koronowie podjęła Uchwałę Nr XVII/173/25 w sprawie rozstrzygnięcia 

o sposobie rozpatrzenia uwagi wniesionej do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego między ulicą Zbożową a ulicą Przemysłową 

w Koronowie, gm. Koronowo – dotyczy uwagi nr rejestru 14239/25. 

 

24 b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego miedzy ulicą Zbożową a ulicą Przemysłową w Koronowie, 

gm. Koronowo. (Wniosek Burmistrza Koronowa z dnia 17.06.2025 r.) 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

nieodczytywania projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego miedzy ulicą Zbożową a ulicą Przemysłową w Koronowie, 

gm. Koronowo.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

W wyniku głosowania projekt uchwały nie został odczytany w całości. 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Pani Małgorzata Zwierzyńska przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenu położonego miedzy ulicą Zbożową a ulicą Przemysłową w Koronowie, gm. Koronowo.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

Rada Miejska w Koronowie podjęła Uchwałę Nr XVII/174/25 w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego między ulicą Zbożową a ulicą 

Przemysłową w Koronowie, gm. Koronowo. 

24c. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania wykazu lasów wnioskowanych  

do uznania za lasy ochronne, położonych na terenie Gminy Koronowo, pozostających w zarządzie 

Nadleśnictwa Zamrzenica. (Wniosek Burmistrza Koronowa z dnia 17.06.2025 r.) 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

nieodczytywania projektu uchwały w sprawie zaopiniowania wykazu lasów wnioskowanych  

do uznania za lasy ochronne, położonych na terenie Gminy Koronowo, pozostających w zarządzie 

Nadleśnictwa Zamrzenica.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

W wyniku głosowania projekt uchwały nie został odczytany w całości. 

Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania Energią Pan Jerzy 

Michalski przedstawił projekt uchwały. 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl        26 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zaopiniowania wykazu lasów wnioskowanych  

do uznania za lasy ochronne, położonych na terenie Gminy Koronowo, pozostających w zarządzie 

Nadleśnictwa Zamrzenica.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Nieobecni Radni: Krzysztof Meyze, Wojciech Orliński, Olech Raddatz 

 

Rada Miejska w Koronowie podjęła Uchwałę Nr XVII/175/25 w sprawie zaopiniowania wykazu 

lasów wnioskowanych do uznania za lasy ochronne, położonych na terenie Gminy Koronowo, 

pozostających w zarządzie Nadleśnictwa Zamrzenica. 

 

25. Wolne wnioski i informacje. 

 

Radny Rady Miejskiej w Koronowie Pan Wojciech Skoczek wypowiedział się w sprawie złożonego 

przez niego wniosku dotyczącego drogi Dziedzinek-Mąkowarsko, zwrócił uwagę na zły stan 

pobocza i z tym związane trudności w wymijaniu pojazdów. 

Radny Rady Miejskiej w Koronowie Pan  Wojciech Skoczek zapytał także, czy zabezpieczone są już 

środki w budżecie gminy na organizację tegorocznego Jarmarku Cysterskiego. Burmistrz 

Koronowa Pan Patryk Mikołajewski odpowiedział na zadane pytanie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Gordon przedstawił informację, 

którą uzyskał od Wiceburmistrza Marszelskiego a dotyczącą gatunków upraw i ich  ilości 

występujących na terenie Gminy Koronowo.  

Ponadto Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Gordon w imieniu 

Sołtysa, Rady Sołeckiej oraz Koła Gospodyń Wiejskich w Tryszczynie, zaprosił na festyn sportowo-

rodzinny odbywający się w Tryszczynie nad stawem 28.06.2025 r. od godz. 16.00. 

 

Radny Rady Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Piasecki zwrócił się z wnioskiem ws. objęcia 

patronatem przez Radę Miejską w Koronowie konkursu artystycznego – FESTIWALU PIOSENKI  

organizowanego przez w Szkołę Podstawową im. Twórczości Dziecięcej w Buszkowie w roku 

szkolnym 2025/2026. 
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Radna Rady Miejskiej w Koronowie Pani Elżbieta Mojzesowicz zwróciła się z apelem  

do Burmistrza Koronowa o wystąpienie do Zarządu Dróg Wojewódzkich o usytuowanie znaku 

drogowego - ograniczenia prędkości na drodze wojewódzkiej 243 w miejscowości Bieskowo. 

 

Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji Pan Piotr Kazimierski zaprosił  

na imprezę -  Powitanie wakacji w Pieczyskach, która odbędzie się 28.06.2025 r. o godz. 14.00. 

Poinformował również, że trwają zapisy na Bieg Mikrutów. 

 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie Pani Beata Radtke zaprosiła na spotkanie  

autorskie z pisarką Joanną Bator odbywające się dnia 28.06.2025 r. o godz. 17.00 w siedzibie 

Biblioteki Miejskiej. Ponadto wspomniała o zbiórce prowadzonej przez w bibliotekę - na 

honorarium dla autorki, które zostanie przekazane przez panią Bator fundacji Ostatnia Przystań 

we Wtelnie. 

 

Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury Pani Grażyna Chyła-Konecka zaprosiła na wernisaż 

prac plastycznych wykonanych przez dzieci, odbywający się dnia 25.06.2025 r. o godz. 16.00  

w Centrum Kultury Synagoga w Koronowie. 

 

Pan Marian Hermann (Gość przybyły na sesję) przedstawił kilka problemów, m.in. braku nazwy  

i oznakowania drogi gminnej położonej w granicach miasta Koronowa, stanowiska konserwatora 

znaków drogowych, wniosku o oznakowanie drogi. Zwrócił uwagę na istotną rolę rolnictwa  

w Gminie Koronowo. Zwrócił  także uwagę na brak odpowiedniego oznakowania drogi w 

Bieskowie. Pan Marian Hermann wypowiedział się również na temat umiejscowienia listy 

mówców, na którą miał trudności się wpisać. Do wypowiedzi odniosła się Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Koronowie Pani Mirosława Pietryga oraz Radca Prawny Pan Marcin Will. 

Ponadto Pan Hermann poruszył temat organizacji potańcówki na płycie rynku w Koronowie oraz 

umiejscowienia gaśnicy na sali konferencyjnej. 
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26. Zamknięcie obrad XVII sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Mirosława 

Pietryga zamknęła obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 10 niniejszego protokołu. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie 

           /-/    Mirosława Pietryga           

 

 

 

                                                                        

Koronowo, 30 czerwca 2025 r.    
Protokół sporządziła                                        
Maja Olejnik           
pomoc administracyjna 
Wydział Informatyki i Organizacji 
Urzędu Miejskiego w Koronowie 
 


